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Referat frå ungdomsrådmøte 21.november 

Møtestad: Kommunestyresalen     Møtetid: Kl. 15.00-17.30 
 
 
Deltok på møte:  

Emilie Haukeland frå 8 A 
 

Kamila Brzostowicz frå 1.VGS 
 

Denis Dudsjenko 8 B Preben Thomassen frå 1.VGS 

Sander Lunde frå 9 A Maria Stevnebø Rye frå 2.VGS 
 

Elise Skråmestø frå 9 B Joakim Hjønnevåg frå 2.VGS 

Daniel Gjelsvik Kaland frå 10 A Rebecca Sætre frå 2.VGS 

Mathias Sævdal Bere frå 10 C Steffen Vestheim Sævdal frå 2.VGS 

Jakub Stasiak frå 10 B Alexander Øglend frå 2.VGS 

Marte Vågenes Solheim Frå 1.VGS Susanne Sævdal Bere frå 3.VGS 
 

 
 
Vara som deltok:  
 

 
 
Deltok ikkje på møte:  

Representant Vara deltok 

Frøya Soltveit Gabrielli frå 8 C  

Marte Vågenes Solheim   

Joakim Hjønnevåg   

 
Møteleiar: Leiar Alexander Øglend Ordstyrer:  Nestleiar Susanne Sævdal Bere 
Møtte frå administrasjonen Ungdomskoordinator Katarina Birkeland, Ordfører Jon Askeland, 

Kommuneal sjef for teksnisk Lisbeth Alvær 

40/17: Godkjenning av innkalling og referat  
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Innkallinga og referatet er godkjent.  

 

41/17: Informasjon om andre saker  

- Temadag for verdensdagen i psykisk helse  

Vert oveflytta til neste møte.  

 

- Motivasjons - og organisatorpris av komiteen 

Vert overflytta til neste møte.  

 

 - Informasjon frå Kamila og Rebecca om nettverksamlinga  

Rebecca og Kamila fortalte om deltaking på nettverksamlinga på ungdomens fylkesting.  

- Fylkesleiaren- viktig å skape eit samarbeid mellom ungdomsråda som skal inn i ein 

storkommune  

- Elektronisk skuleleiing- isteden for lærer 

- Sosiale leiker  

- Skulebuss  

- Filme undervisningen. Være tilgjenglig på nettet sånn at alle kan sjå.  Mest relatert til 

universitet, kanskje få inn i vgs.  

- Klimaendring- sjå kva me kan gjere annleis 

- Workshop 

 

- Susanne informerar om ung-data undersøkinga 

Forskjellige representanter frå ulike fagområdet og kommuner deltok. Det vart  først tatt opp 

resultata om norhordland så tok ein for seg kvar kommune.  

I Nordhordland:  

- Lite skulking 

- Fornøyd med famillie og venner 

- Mykje einsomheit  

- Lavere rus enn på fylketsnivå 

 

I Radøy:  

- 22  % gått ned til 13 prosent på alkoholbruk.   

- Fungert med ungdomklubb og tilsetting av ungdomskoordinator 

- 69 % deltar i organisert aktivitet, aktive i kommunen 

- 83 % trener minst 1 gang i veka  
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- Resultata om trening, fritid og alkohol blant ungdom viser positive tal 

- Med psykisk helse har me ein jobb å gjere blant ungdom. Einsomheit og depresjoner.  

 

Ungdomsrådet ynskjer auka av helsesøster på ungdomsskulen  

- Samarbed mellom ungdomskoordinator og kommunepsykolog  

- Helsehjelp på vgs ( ordfører), opplæring- ikkje helsehjelp.  

 

 - Alexander fortell om deltaking på forje kommunestyremøte  

 

 

42/17: Viktigheita med refleks av kommunalsjef for teknisk Lisbeth Alver  

Ungdomsrådet fortell frå eit ungdomssynspunkt kva dei trur ungdom meiner om refleksbruk. 

- Irriterende å ha på  

- Teit 

- Trur me ser  betre enn det sjåføren gjer 

- Gløymer det, dei lange tar for mykje plass.  

- Trafikk som valgfag- meir informasjon om det på skulen 

- Få det inn i klede- gensere, luer  

- Skulesekker, gymbagger  

- Meir informasjon  

 

43/17: Samtale med Ordførar Jon Askeland  

Ordfører snakka med ungdomsrådet om sin rolle som ordfører og ulike oppgåver som er knytta til 

det. Representantane stilte spørsmål.  

 

44/17: Korleis er kommunen bygd opp  

Kontaktpersonen var laga kahoot som ungdommen deltok på om korleis kommunen er bygd opp.  

 

 

 

 

45/17: Sommarcamp 2018 
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Ungdomskoordinatoren skal søke barnefattigdomsmidler til sommercamp 2018. Fristen til å søke er 

8.desember. Ho ynskjer forslag frå ungdomsrådet om kva aktiviteter dei ynskjer på campen. Forslaga 

var:  

- Ute fotballcup  

- Overnattinger 

- Ute Konsert- kald flamme  

- Talentshow 

- Tur- fisking- grilling  

- Kajakktur  

- Grilling – fortellinger  

- Trampolineparken  

- Escape rom  

- Blåtur 

- Telttur  

- Utekino 

- Idrettslag  

 

Korleis nå ut til personer i målgruppa: Kvar representant  informere i kvar klasse.  

- Flyktningskontakter- nav  

-  Henge opp opplegg for sommercamp på butikkene  

- Snakke med skulen og få konatakt med bare dei som er i den aldersgruppa 

- Kontakt med ein tolk som kunne informert om tilbodet- ha med seg på aktivitet  

- Ha eit opplegg med dei før sommercampen  

 

 

46/17: Ymse 

Kom fleire saker opp på ymse.  

- Dårlig busstilbod. Spesielt på Marøy , Toska og Sletta. Ungdomsrådet tar saken videre og 

jobber med det på neste møte 

- Kantine på ungdomsskulen. Klassen som kom med forslaget bør kontakte elevrådet først, så 

kan dei kontakte ungdomsrådet visst dei ynskjer hjelp eller eit eventuelt samarbeid.  

- Fleire møteplasser. Komt forslag om fleire møteplasser for ungdom. Ungdomskoordinatoren 

skal sjå på saken.  
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Med helsing 
 

 

Katarina Birkeland   
ungdomskoordinator  
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 

 

 

 

Mottakarar:    
Alexander Øglend    
Daniel Gjelsvik Kaland    
Denis Dudsjenko    
Elise Skråmestø    
Emilie Haukeland    
Frøya Soltveit Gabrielli    
Jakub Stasiak    
Joakim Hjønnevåg    
Kamila Brzostowicz    
Maria Stevnebø Rye    
Marte Vågenes Solheim    
Mathias Sævdal bere    
Preben Thomassen    
Rebecca Sætre    
Sander Lunde    
Steffen Vestheim Sævdal    
Susanne Sævdal Bere    
 

 


